

# Neenah Filtration



Weidacher Str. 30  
D-83620 Feldkirchen-Westerham

filtration@neenah.de  
www.neenahfiltration.com

## Neenah Filtration - Quality, innovation and service in filter media

For more than 50 years, Neenah Filtration has been developing and producing high-quality and innovative filter media for a wide range of air and liquid filtration applications in Germany and the US. Taylor made production equipment is used to produce wetlaid nonwoven media based on cellulose, synthetic and glass fibers. Advanced Meltblown fine fiber and lamination lines complements the technology portfolio of Neenah Filtration for functionalization of the filter media. This way, individual requirements and latest trends can be implemented in collaboration with development partners and customers. Neenah Filtration keeps growing in a dynamic market environment, which is marked by changes, expansion, innovation and trends. Our portfolio covers media for transportation & automotive filtration, industrial filtration, air intake filtration, air purifier, HVAC, face mask but also membrane casting substrates for liquid filtration.

In addition to quality and innovation, Neenah Filtration focuses on service. Individual support and expert advice are key elements for Neenah Filtration and lead to long-term cooperation and tailored product solutions.

## Neenah Filtration - Qualität, Innovation und Service in Filtermedien

Seit mehr als 50 Jahren entwickelt und produziert Neenah Filtration in Deutschland und USA hochwertige und innovative Filtermedien für unterschiedlichste Anwendungsbereiche in der Luft- und Flüssigkeitsfiltration. Auf spezialisierten Anlagen werden nassgelegte Vliese aus Synthesefasern, Zellulose, oder Glasfasern hergestellt. Meltblown-Feinstfaser und Laminieranlagen vervollständigen das Technologie-Portfolio von Neenah Filtration zur Funktionalisierung der Filtermedien. Das Technologie-Portfolio von Neenah Filtration ist breit gefächert und umfasst zudem die Veredelung und Funktionalisierung der Filtermedien. So können individuelle Anforderungen erfüllt und neueste Trends in Zusammenarbeit mit Entwicklungspartnern und Kunden umgesetzt werden. Neenah Filtration wächst in einem dynamischen Marktumfeld, das von Veränderungen, Expansionen, Innovationen und Trends geprägt ist. Unser Portfolio beinhaltet Materialien für LKW & Automobil Filter, industrielle Filter, bewegbare Luftreiniger, Gesichtsmasken, HVAC aber auch Trägermaterialien für Membrane in der Flüssigfiltration.

Neben Qualität und Innovation setzt Neenah Filtration vor allem auf Service. Individuelle Betreuung und kompetente Beratung sind Schlüsselemente für Neenah Filtration und führen zu langfristiger Zusammenarbeit sowie maßgeschneiderten Produktlösungen.



### Core competencies

- Transportation & Automotive Filtration Media
- Industrial Filtration Media
- Air Purifier, Face Mask & HVAC Media
- Membrane Casting Substrates

### Kernkompetenzen

- Medien für KFZ Filtration
- Medien für Industriefiltration
- Medien für Luftreinigung, Gesichtsmasken (Atemschutzmasken) und Innenraumreinigung
- Trägermaterialien für Membrane